
 

PROTOKOLL 

Årsmøte i Øvre Rendal skytterlag 20.11.2018 

 
Tilstede: Tore Hornseth, Torbjørn Halvorsen, Sigbjørn Nystuen, Frank Engene, Stig Magne 

Finstad, Roar Stormoen, Johan Grindflek, Knut Arild Nordseth, Mette H Hornseth og Tove 

Døsen 

 
1. Godkjennelse av møteinnkalling 

Møteinnkalling er publisert via plakater, hjemmeside, facebook og mail. 

 

2. Valg av ordstyrer og referent 

Tore er valgt som ordstyrer og Mette som referent. 

 

3. Valg av 2 stk til å skrive under protokollen 

Protokollen skrives ut og skrives under av alle møtedeltagere til slutt.  

 

4. Årsmelding fra styret 

Styrets forslag til årsmelding ble gjennomgått av Tore. 

Innspill:  

Trykkfeil: Norø endres til Norax. Resultater fra skytestevner 2017 endres til 2018. 

Torbjørn ble nr. 2 i Lapuacup 2018, ikke nr. 1. Dette rettes opp. 

Evaluering av avlysning av åpent banestevne 2018 tas under sak 9. 

 

Årsmeldinga ble enstemmig godkjent. 

 

5. Årsmelding fra ungdomsutvalget 

Styrets forslag til årsmelding ble gjennomgått av Johan. 

 

Årsmeldinga ble enstemmig godkjent. 

 

 

 

 

 

https://www.dfs.no/hjemmesider/nord-osterdal-skyttersamlag/ovrerendal/


6. Regnskap 

Regnskap for 2017/18 ble gjennomgått av Tove, og revisors beretning ble lest opp. 

Resultat: underskudd på kr 30 809,72-. Dette skyldes i hovedsak investeringer i 

materialer til porter foran 100m standplass, nye kulefangere på 15m, 2 nye pc’er til 

standplassene ute samt avlysning av åpent banestevne. 

 

Regnskapet for skytterhuset 2017/18 ble gjennomgått av Tove. Overskudd på kr 

3 245,16,-. 

 

Innspill: 

Det er avvikende regnskapsår fra 01.11.-31.10. pga rapporteringsfrister til DFS. 

Det er ønskelig at regnskapet deles ut på papir til årsmøtedeltagerne ved framtidige 

årsmøter. De eldste miniatyrvåpnene er tatt inn i balansen, mens de som er kjøpt inn 

i senere tid er utgiftsført direkte i hvert regnskapsår. 

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

7. Medlemskontingent og treningsavgift 

Styret foreslår at dagens priser videreføres. 

 

Innspill: 

Kan det være aktuelt å legge opp til familiemedlemskap med reduserte priser når det 

er flere aktive skyttere i en familie? Styret ser på dette fram mot neste årsmøte. 

 

Styrets forslag ble enstemmig godkjent. 

 

8. Utleiepriser 

Styret foreslår at dagens priser for utleie videreføres.  

 

Styrets forslag ble enstemmig godkjent. 

 

9. Aktivitetsplan og terminliste for 2019 

Styret har laget et forslag til aktivitetsplan som ble gjennomgått av Tore. 

 

Ungdomsutvalget har planlagt å ha to interne stevner vinteren 2018/19, hvor de 

tenker å inviterer ungdomsskytterne fra Ytre Rendal på en av kveldene. Hvis 

konseptet blir vellykket kan det samme prøves på banen sommeren 2019. I tillegg 

skal de plukke ut noen dobbeltstevner i samlaget hvor de foretar felles påmelding. 

 

Åpent banestevne 13. og 14.06., i forkant av LKS på Tynset 15.-16.06. 

 

I følge turnuslista til NØ Samlag står vi for tur til å arrangere Samlagsstevne i 

feltskyting i 2019. I følge terminlisteforslaget som foreligger er Glåmos satt opp som 

arrangør. Er det reelt at skytterlaget vårt kan ta på seg et slikt arrangement i 



nærmeste framtid? Styret retter en forespørsel til ØRJSK og Finstad Skytterlag om de 

er interessert i å samarbeide om å lage et felles feltområde. Det sendes også ut en 

forespørsel til medlemsmassen for å finne ut hvor mange som evt. kan stille opp som 

mannskap i forkant av og under et stevne. 

 

Det legges opp til litt mer omfattende dugnader sommeren 2019 for å rydde i 

vegetasjonen på sidene av skytebanen samt på taket på skytterhuset. 

 

Styrets forslag tas til etterretning. 

 

10. Innkommende saker 

Styret foreslår at det ikke selges blyspiss på jegerkveldene. Den blyspissen vi har kjøpt 

inn og solgt til nå er ikke brukbar på jakt, men det viser seg at flere av jegerne bruker 

denne allikevel. 

 

11. Valg og godtgjørelser 

Valgkomiteens forslag ble gjennomgått av Roar, og enstemmig godkjent. 

Årsmøte valgte i tillegg Knut Arild Nordseth som nytt medlem i valgkomiteen for 3 år. 

 

Valgkomiteen foreslår at gjeldende godtgjørelser for leder, kasserer og 

ungdomsleder videreføres.  

 

Forslaget enstemmig godkjent. 

 

12. Budsjett 2019 

Styrets forslag til lagets budsjett for 2019 samt budsjett for skytterhuset i 2019 ble 

gjennomgått av Tove. Det ble gjort en endring i sistnevnte budsjett i utleieinntekter 

pga utleie i forbindelse med Natoøvelsen. 

 

Styrets forslag med beskrevet endring ble enstemmig godkjent. 

 

13. Deltagelse på ombudsmøte 2019 

Deltagere: Tore-leder og sannsynligvis to til.  

 

14. Avslutning med utdeling av medaljer og pokaler 

Medaljer, pokaler og andre premier ble delt ut av nestleder. 

 
 


